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Wizyta delegacji z ukraińskiego obwodu winnickiego w
województwie świętokrzyskim

W ramach wieloletniej współpracy regionu świętokrzyskiego i Winniczyzny, 26 i 27
lutego 2020 r. województwo świętokrzyskie odwiedzi delegacja z ukraińskiego
obwodu winnickiego na czele z Wiceprzewodniczącym Administracji Państwowej,
Oleksandrem Piszczykiem.

Delegacja składać się będzie z przedstawicieli regionu winnickiego oraz miasta Winnicy,
zajmujących się gospodarką odpadami i ochroną środowiska. Celem wizyty jest poznanie
systemu gospodarki odpadami komunalnymi w województwie świętokrzyskim, udział w XXI.
Targach Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami EKOTECH oraz spotkania z
przedstawicielami z branży ochrony środowiska.

W ramach pobytu goście zwiedzą Elektrociepłownię Kielce, Przedsiębiorstwo Gospodarki
Odpadami Sp. z o.o. w Promniku i Oczyszczalnię Ścieków w Sitkówce. Delegacja spotka się
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także z przedstawicielami Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – wiceprzewodniczącym
Sejmiku Mieczysławem Gębskim, przewodniczącym Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska
Arturem Konarskim oraz radnymi. Goście będą mieli okazję wysłuchać prezentacji na temat
systemu gospodarki odpadami komunalnymi w województwie świętokrzyskim, którą
przedstawi Wioletta Czarnecka, dyrektor Departamentu Środowiska i Gospodarki Odpadami
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego.

– Mamy nadzieję, że przekazane doświadczenia regionu świętokrzyskiego w zakresie
zrealizowanych i planowanych rozwiązań proekologicznych pozwolą stronie ukraińskiej na
efektywne wdrożenie najlepszych z nich. Wierzymy również, że dzięki zaplanowanym
spotkaniom nawiązana zostanie trwała i obopólnie korzystna współpraca biznesowa – mówi
marszałek województwa Andrzej Bętkowski.


